
                       
        REPUBLIKA HRVATSKA     
ŠIBENSKO - KNINSKA  ŽUPANIJA 

          
    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/19-01/06 
URBROJ: 2182 /18-01/1-19-3 
Murter, 23. travnja 2019. 
 

ZAPISNIK 

sa  19 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 23. travnja 2019. godine sa 

početkom u 19,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Sandra Turčinov, Joso Mudronja, Ivana Drescher, Vladimir Turčinov, 
Maja Barešić, Ana Begić, Edo Juraga, Ivana Juran Magdić Milan Ježina 

Odsutni: Venčoslav Skračić, Enio Turčinov –opravdano odsutni 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Vesna Juran-djelatnica OMK, Luka Ježina-djelatnik OMK, 
Mirna Donđivić-djelatnica OMK 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno devet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA:  

Nije bilo vijećničkih pitanja 

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-ANITA NOVAK 
3. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-BARTULINA JEŽINA 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 01. 01. – 31. 12. 2018. godine 
5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2018. godinu 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 



7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna DPU-a sv. Mihovil 
9. Prijedlog Odluke o zaduženju (Arheološki park Colentum) 
10. Prijedlog Odluke o zaduženju (Dječji vrtić i jaslice) 

 

Toni Turčinov: imamo jednu nadopunu a to je donošenje Odluke o davanju jamstva Turističkoj zajednici 
Općine Murter-Kornati. 

• Nadopuna dnevnog reda prihvaćena je JEDNOGLASNO 
 
Nakon nadopune dnevni red glasi: 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-ANITA NOVAK 
3. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-BARTULINA JEŽINA 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 01. 01. – 31. 12. 2018. godine 
5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2018. godinu 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna DPU-a sv. 

Mihovil 
9. Prijedlog Odluke o zaduženju (Arheološki park Colentum) 
10. Prijedlog Odluke o zaduženju (Dječji vrtić i jaslice) 
11. Prijedlog Odluke o davanje jamstva 

 

• Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je JEDNOGLASNO 
  

1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

• Zapisnik sa 18. sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-ANITA NOVAK 
 

Vesna Juran: radi se o stambenoj zgradi koja je legalizirana ali koja je upisana na katastarskoj čestici 

koja se vodi kao Bašina ulica. To u stvarnosti nije Bašina ulica te bi to trebalo ispraviti. Ona bi dobila 

svoj broj koji bio *1765 K.O. Murter-Betina. Zbog toga je potrebno donijeti ovu odluku. Na geodetskoj 

snimci je označen njen dio slovima A,B, C, D. 

• Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-ANITA NOVAK prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
 
 



3. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-BARTULINA JEŽINA 
 

Vesna Juran:  Odluka se donosi radi rješavanja imovinsko pravnih odnosa na nekretnini oznake čest. 

zem.  2544/24, k.o. Murter-Betina koja je vlasništvo gđe. Bartuline Ježina iz Zadra. U zemljišnim 

knjigama k.č. 2544/24 K.O. Murter-Betina upisana je u popisu Javnih dobara. Predmetna nekretnina 

ranije je osim kuće predlagateljice predstavljala i dio Kovačeve ulice. Prilikom upisa ulice došlo je do 

cijepanja predmetne nekretnine te je Kovačeva ulica dobila novi broj 2544/44 K.O. Murter-Betina, dok 

k.č. 2544/24 predstavlja isključivo kuću gđe. Bartuline Ježina. U prilogu sam vam stavila izvadak iz 

Geodetskog elaborata od rujna 2013. izrađen od tvrtke Geodezija d.o.o. iz Šibenika, za upis ulice 

Kovačeva. 

• Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi-BARTULINA JEŽINA 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine 
Murter-Kornati za razdoblje od 01. 01. – 31. 12. 2018. godine 

 

Mirna Donđivić:  dobiti se sve o u materijalima kojeg ima puno. Proračun je izvršen oko 104 % u odnosu 

na plan za 2019.g. s time da na kraju godine 2018. imamo višak od 1.875.812 kn. Ja sam vam napisala 

uz godišnji izvještaj obrazloženje naših prihoda i rashoda. Pa da ne čitam ako vas nešto zanima vi 

pitajte. Rashodovna strana je ostvarena 92%.  U posebnom dijelu imamo ekonomsku klasifikaciju koja 

je raspoređena po kontima ali odvojeno, ured načelnika i jedinstveni upravni odjel. Pa je tako u prošloj 

godini ured načelnika potrošio 933.366 kn, od planiranog 965.000 kn, jedinstveni upravni odjel pod 

kojeg spada sve ostalo on je izvršen 91% i iznosi 14.175.416 kn. to je ta ekonomska klasifikacija.  Naši 

prihodi su raspoređeni na opće prihode, vlastite na prihode posebne namjene, na pomoći, na vlastita 

sredstva. Ta vlastita sredstva to je taj višak na kraju godine.  Opći prihodi to su svi porezi. Najvažniji su 

prihodi od komunalnog doprinosa i komunalne naknade. To su naši izvodi prihoda koji su raspoređeni 

u ovo sve.  

Toni Turčinov: što se tiče komunalne naknade moram reći da smo krenuli u provjeru kuća, jer puno 

kuća nije upisano onako kako bi trebalo biti, upisan je jedan kat a napravljena su tri. Tako da ćemo sve 

kuće na temelju legalizacije i ostalih provjera utvrditi tko ima koju kvadraturu.   

Miran Donđivić: evo da je završim. Imamo izvještaj o zaduživanju, znači Općina u 2018 g. se nije 

zaduživala.   

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-
Kornati za razdoblje od 01. 01. – 31. 12. 2018. godine prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV 

 
 
 
 
 
 
 



5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2018. godinu 
 

Mirna Donđivić:  na kraju poslovne godine uz godišnji izvještaj donosi se odluka o raspodjeli rezultata 

poslovanja, to je ovaj višak prihoda koji imamo na kraju godine od 1.875.812,96 kn. taj viška prihoda 

utrošiti će se prema programima proračuna općine za 2019.g. ta sredstva su ukomponirana u proračun 

2019. godine.  

 

• Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 

Mirna Donđivić: ovo je posebno izvješće koje je izvučeno iz izvršenja, odnosno iz našeg proračuna za 

2018. g. tu imamo javne površine, vidite da se uređivao trg, obalni pojas, rive, obala Murterski škoji, 

plaža Luke, nerazvrstane ceste, groblje, javna rasvjeta, vidite koliko je planirano a koliko ostvareno, 

zatim dječji vrtić 640.930 kn to se uglavnom odnosilo na projektnu dokumentaciju i otkup zemljišta, 

512.000 kuna smo mi još platili zemljište za vrtić.  

 

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je sa 8 glasova ZA 
i 1 SUZDRŽAN 

 
 
 

7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

 

Mirna Donđivić:  to je izvješće isto dio izvršenja i isto ga treba posebno izdvojiti iz posebnog dijela 

planirano i ostvareno. U 2018 .g. koliko je sredstava planirano a koliko ostvareno za čišćenje javnih 

površina 151.230 kn, onda javne površine i pješačke staze 250.000 kn, zelene površine i parkovi  

388.000 kn. 

Toni Turčinov: tu spadaju plaće Murtele i apsolutno sve što se radi. Mi moramo biti njihov servis kao 

što su oni naš na terenu.   

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 
 
 
 
 
 



8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna DPU-a sv. 
Mihovil 

 

Luka Ježina: vi ste već usvojili odluku o izmjenama i dopunama DPU-a sv. Mihovil a razlog je prije svega 

izgradnja posjetiteljskog centra Amphorarium na prostoru gusterne. Glavni projekt je gotov ali je ne 

možemo predati na ishodovanje dok se ne usvoje izmjene i dopune DPU-a sv. Mihovil.  Ovo je nova 

odluka koja se odnosi na izbacivanje jedne čestice koju smo bili primorani kupiti. 

Toni Turčinov: tamo bi se mogao napraviti jedan manji dom ili  posve stanove za mlade ljude koji nisu 

u mogućnosti odvojiti se od matere i oca. Moramo se voditi mišlju da se Murter razvija turistički i da 

radne snage nemamo i da ćemo sigurno danas-sutra udomljavati ili prodavati te stanove i dovoditi 

ljude iz vani da bi nam radili. Da bi mogli na te dvije čestice staviti neku posebno, pa makar i bilo 

građevinsko zemljište ono se mora izbaciti iz DPU-a. Ali tu bi se prvenstveno išlo na starački dom ili za 

posove stanove. To u ovom mandatu nećemo raditi možda sljedeće a možda i ne.  Uglavnom zbog toga 

se mora to izbaciti. Taj DPU nas onemogućava u izradi bilo kakvog projekta.  

 

• Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna DPU-a sv. 
Mihovil prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
9. Prijedlog Odluke o zaduženju (Arheološki park Colentum) 

 

Luka Ježina: mi smo se 2017. godine prijavili na intereeg Hrvatska Italija kao partneri za uređenje 

arheološkog parka Colentum. Ove godine smo dobili odluku da je projekt odobren i krenuli smo u 

provedbu. Do sada smo potrošili oko milijun kuna troškova. Mi moramo platiti tih milijun kuna te ne 

želimo opterećivati druge projekte i proračun i želimo to iz kredita riješiti. Kako će nam ovaj projekt u 

100postotnom iznosu financirat EU svakih pola godine mi ćemo slati račune njima, a oni će nam to 

vračati i mi ćemo poništavati kredit.  

 

• Prijedlog Odluke o zaduženju (Arheološki park Colentum) prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

10. Prijedlog Odluke o zaduženju (Dječji vrtić i jaslice) 
 

Toni Turčinov: već smo mi donijeli jednu ovakvu odluku ali nismo prošli na natječaju, ne mogu više o 

tome ni govoriti i nema smisla se vračati na nešto što nismo dobili. Da bi išta počeli raditi moramo ići 

na zaduženje. Da ne radimo vrtić 7 godine već da ga napravimo u godinu dana. S obzirom da nismo 

dobili možda će na patiti neki drugi projekti.  

Luka Ježina: mi smo se polomiti oko projekta za vrtić ali zbog glupih spleta okolnosti mi smo zbog 

60.000 kuna prešli taj limit. Mi smo sakupili svu dokumentaciju i sada smo u postupku javnog natječaja. 

Sada traje petodnevnog savjetovanje i nakon toga ide raspisivanje natječaja te odabir izvođača te 

krećemo u realizaciju. Ako sve bude po planu radovi bi trebali krenuti u jesen i moglo bi do jeseni iduće 

godine biti sve gotovo. Procjena je da je taj projekt oko osam milijuna kuna ali moguće je da će to ići 

do 30% gore. I kada se zbroji sve što se treba napraviti biti će više od deset milijuna kuna. Dobili smo 



milijun kuna od Ministarstva regionalnog razvoja i taj natječaj će se ponoviti i dogodine mogli bi dobiti 

milijun ipo i još Ministarstvo demografije i još netko mi idemo na to da pola milijuna bude pomoći. Naš 

arhitekta je izuzetno kvalitetan.  

 

• Prijedlog Odluke o zaduženju (Dječji vrtić i jaslice) prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

11. Prijedlog Odluke o davanje jamstva 
 

Toni Turčinov: to je kredit koji je digao bivši direktor ali on se sada treba prolongirati jer ga nema odakle 

vratiti.  

•  

• Prijedlog Odluke o davanje jamstva prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20,15 sati. 

 

Zapisničar:       Potpredsjednik: 

Vesna Juran       Edo Juraga 

 


